
 Číslo materiálu : 4/03 

Komise: Komise sportovní                                                      

Datum :   26.9.2019                                                          RM 16.10.2019 

Přítomni: 

 

 

Host: RM 

Omluveni: 

Neomluveni: 

 

J. Třískala, T. Pilc, F.Nedvěd, M. Procházka, M. Běhounek, K. Fialová, A. Salák, Z. 

Knap, R. Hanuš 

Zápis: Třískala, Krulišová 

Mgr. Bc. Vít Šnajdr - místostarosta 

J. Němeček,  L. Hojdová L. Vokoun, T. Morawski, K. Ptáček 

 

 

Člen RM: 

 

 

Příští jednání: xx.xx.2019 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

RM města Kutná Hora  

 

bere na vědomí  

 

           zápis sportovní komise ze dne 26. 9. 2019 

            

   

       

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

I. Rezignace pana Hadrovského 

Zdeněk Hadrovský rezignoval na členství ve SK, jako důvod uvedl nové jmenování pana T. Pilce 

jako člena SK. 

 

II. jednání ohledně rozpočtu na rok 2020 

Opět byla zdůrazněna nová strategie financování. V rámci programu na podporu sportu v Kutné Hoře 

budou podpořeny pouze TJ využívající sportoviště v majetku města. Ostatní žádosti budou 

směřovány do kategorie Registrovaná mládež, která byla ve srovnání s minulým obdobím výrazně 

posílena.  

Podpora TJ Sokol Malín, TJ Sokol Kaňk a TJ Viktoria Sedlec byla navržena ve stejné výši, a to 50 

tis.Kč na každou organizaci. Podpora TJ Sokol Kutná Hora byla navržena ve stejné výši jako 

v minulém období, avšak do budoucna bude požadován převod majetku do majetku města.  

Jako podklad pro další jednání o rozpočtu SK navrhla z programu na podporu sportu v Kutné Hoře 

podpořit: 

TJ Sparta Kutná Hora – plavecký bazén 

TJ Sparta Kutná Hora – plovárna 

Sparta Kutná Hora – fotbal 

SK Sršni KH – využití sportoviště 

TJ Sokol Kaňk 

TJ Sokol Malín 

TJ Viktoria Sedlec 

TJ Sokol Kutná Hora – s podmínkou jednání o převodu majetku do vlastnictví města 

Podpora ostatních sportovních organizací bude probíhat v rámci posíleného rozpočtu v oblasti 

registrované mládeže. 

III. Docházka 

J. Třískala vyžádal do příštího jednání SK předložit docházku členů. 

 

 



IV. Téma příštího jednání SK 

Hlavním tématem dalšího jednání SK bude problematika malých grantů, především se bude jednat o 

tom, jaké typy projektů budou především podporovány. Důvodem je stále se zvyšující počty žádostí 

na podporu jednotlivců. 

Příští jednání sportovní komise  

Příští jednání sportovní komise se uskuteční dne xx. xx. 2019 v  zasedací místnosti budovy Václavské 

náměstí č.p. 182 v 17.00 hodin.  (Termín bude upřesněn) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 

 

4) Reakce rady města : 

 

Zapsal : J. Třískala, L.Krulišová 

Elektronicky ověřil :  Jan Třískala 

Datum: 2.10.2019 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


